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Книга является первым в мировой литературе описанием известных на сегодняшний 
день монет Тмутараканского княжества, малоизвестного причерноморского владения Ки-
евской Руси в X—XI веках. В книге приводятся сводный каталог и классификация типов и 
разновидностей монет, описывается исторический контекст монетного дела русской Тму-
таракани, разрабатывается хронология чеканки монет княжества.

Книга предназначена для всех, кто интересуется нумизматикой, археологией, древ-
ней историей России и народов северного Причерноморья.

Babaev K.
Coins of the Principality of Tmutarakan. Moscow: Drevlekhranilische, 2009.

Th e book is the fi rst ever research devoted to the description and analysis of coins issued by 
the Principality of Tmutarakan, a little-known Black Sea enclave of Kiev Russia in the 10th and 
11th centuries. It contains a catalogue and detailed classifi cation of types and subtypes of the 
coins known to date, describes the historical framework of the mintage in Russian Tmutarakan 
and suggests its chronology.

Th e book is addressed to a broad audience, including specialists in numismatics, archaeology, 
and the obscure pages of the ancient history of Russia and the peoples of the Black Sea.
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